

# 佛教黃鳳翎中學

## 中一「自行分配學位」申請須知

- 一、 本校於 2020-2021 年度共有「自行分配學位」41 個。
- 二、 申請人須於 2020 年 1 月 2 日至 2020 年 1 月 16 日填妥由教育局發出的『中一自行分配學位申請表』及本校中一入學申請表(可在本校網頁 <http://www.bwflc.edu.hk> 下載或到本校索取)，連同小五和小六成績報告表及課外活動資料(如適用)影印本，並附回郵信封，親自交回本校。請家長毋須提交小學推薦信。
- 三、 所有申請者均有機會面試，面試將於 2020 年 3 月 14 日舉行，面試時間將以電話或信件形式另行通知。
- 四、 經面試後，本校會按申請人的學業成績、操行表現、課外活動及面試表現進行甄別，學業成績佔 50%、操行表現、課外活動、服務、獎項及面試表現共佔 50%。
- 五、 經甄別後，本校將於 2020 年 3 月 31 日以郵寄及電話通知正取學生家長其子女已獲本校納入其自行分配學位正取學生名單，此通知並不一定等同中一派位的最終派位結果。學生會於 7 月初獲通知中學學位分配辦法下的派位結果。
- 六、 據教育局指示，申請人可向兩所中學申請「自行分配學位」，如學生申請的兩所中學均取錄該生，將會按學生的選校次序分配學位。
- 七、 中一「自行分配學位」申請日期：2020 年 1 月 2 日至 2020 年 1 月 16 日  
本校校務處辦公時間：星期一至五 -- 上午九時至下午五時  
星 期 六 -- 上午九時至中午十二時三十分  
查 詢 電 話 -- 2577 9485

### 「中一自行派位」--遞交「申請表」前的覆核清單

- 教育局的「中一自行分配學位申請表」
- 香港身份證 / 通行證影印本
- 填妥之本校申請表連相片一張
- 最近兩年成績影印本
- 課外活動及服務證明影印本
- 回郵信封連郵票(\$2.0)一個

## Buddhist Wong Fung Ling College

### Guidelines for Application for S1 Discretionary Placement Scheme

1. The school offers 41 places for 2020-2021 S1 Discretionary Scheme
2. Applicants should submit in person to BWFLC the completed S1 Discretionary Application Form issued by Education Bureau and the S1 Application Form of the school (can be downloaded from our school website <http://www.bwflc.edu.hk> or obtainable from the school office), together with photocopies of school reports of P5 & P6 and records of extra-curricular activities (if applicable) with a self-addressed envelope from 2<sup>nd</sup> January, 2020 to 16<sup>th</sup> January, 2020. No recommendation letter from primary school is needed.
3. All applicants will be notified by phone or mail to attend an interview which will be held on 14<sup>th</sup> March, 2020.
4. Selection of successful applicants will be based on academic results (50%), conduct, extra-curricular activities, services, awards and interview performance (50%).
5. The school will notify parents of successful applicants of their children's inclusion in the Successful Lists for Secondary One Discretionary Places on 31<sup>st</sup> March, 2020 by **mail and telephone**. Please note that this notification **may not be** the final DP application results under SSPA. The final result will be announced concurrently with Central Allocation result on July.
6. Applicants can apply for S1 Discretionary Placement Scheme with two schools, if accepted by both, the allocation will be decided by his/her order of preference.
7. Period of application for S1 Discretionary Placement Scheme:

2<sup>nd</sup> January, 2020 to 16<sup>th</sup> January, 2020

School office hours: Monday to Friday 9:00am to 5:00pm

Saturday 9:00am to 12:30pm

Enquiry number 25779485

#### "S1 Discretionary Place" — Checklist for Submission of the Application Form

- EDB "Application Form for S1 Discretionary Place"
- Photocopy of Applicant's ID Card / One-way Permit
- Completed Application Form with a photo attached
- Photocopies of school academic reports of the last two years
- Photocopies of ECA & Services Certificates
- A self-addressed and stamped(\$2.0) envelope



佛 教 黃 鳳 翎 中 學

BUDDHIST WONG FUNG LING COLLEGE

香港佛教聯合會主辦 SPONSORED BY THE HONG KONG BUDDHIST ASSOCIATION

11, EASTERN HOSPITAL ROAD, CAUSEWAY BAY, HONG KONG TEL: 2577 9485 FAX: 2881 0148 Website: <http://www.bwflc.edu.hk>  
香港銅鑼灣東院道十一號 電話：2577 9485 傳真：2881 0148 網址：http://www.bwflc.edu.hk

## Application for Admission to Secondary One (2020-2021)

### 中一入學申請表

Application No.: \_\_\_\_\_  
(For Official Use Only) 此欄只供校方填寫

#### I. Personal Particulars of Applicant (student) 申請人(學生)資料

Name in English 英文姓名		Name in Chinese 中文姓名		Student's Recent Photo 學生近照
Date of Birth 出生日期 (日/月/年)		Place of Birth 出生地點		
Nationality 國籍		Tel. No. 電話號碼	Home 住宅	
HKID Card / Passport No. 香港身分證號碼 / 護照號碼			Mobile 手機	
Home Address 住 址				

#### II. Name of School(s) Attended 曾就讀學校名稱

Date 日期		Level 程度	Name of School 學校名稱
From (mm/yy) 由 (月/年)	To (mm/yy) 至 (月/年)		

#### III. Academic Results & Conduct 學業成績及操行

Subject 科目	Chinese 中文 (marks/grade) (分數/等級)	English 英文 (marks/grade) (分數/等級)	Maths 數學 (marks/grade) (分數/等級)	General Knowledge 常識 (marks/grade) (分數/等級)	Average Marks / Grade 平均分/等級	Conduct 操行
Term 學期						
P5 (1 <sup>st</sup> Term) 小五第一學期						
P5 (2 <sup>nd</sup> Term) 小五第二學期						
P5 (3 <sup>rd</sup> Term) (optional) 小五第三學期(如有)						
P6 (1 <sup>st</sup> Term) 小六第一學期						

#### IV. ECA & Services in the past 2 years [P5 to P6] 過往兩年(小五至小六)的課外活動及服務

Please list at most three items under each heading and attach photocopies of supporting documents.

每個標題最多只能列出三項，並請附上證明文件影印本。

Activities 活動項目		Year 年份
Academics 學術	1.	
	2.	
	3.	
Arts 藝術	1.	
	2.	
	3.	
Physical 體能	1.	
	2.	
	3.	
Services 服務	1.	
	2.	
	3.	

Additional remarks (if any, continue on separate sheet if necessary) 附註(若不敷用，請另頁書寫)

#### V. Family Information 家庭資料

	Father / Guardian 1 父親 / 監護人 1	Mother / Guardian 2 母親 / 監護人 2
Name in English & Chinese 中英文姓名		
Occupation / Position 職業 / 職位		
Contact Tel. No. 聯絡電話		

#### VI. Name any sibling who studies in / graduates from this school 就讀本校兄弟姐妹資料

Name 姓名	Class 班別	Year 年份	Relationship with Applicant (Student) 與申請人(學生)關係

I / We confirm that the information and the documents I/we have provided are true and complete.

本人(等)證實以上所提供之各項資料及文件均屬事實。

Signature of Applicant (student)

申請人 (學生)簽名

Signature of Parent / Guardian

家長 / 監護人簽名

Date

日期